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Gezinsraad Jabbeke – verslag 27/06/2023 

Aanwezig: Karl Vandermeersch, Roger Dumarey, , Betty Verschaeve, Paul Storme, Marc Deschuyter, 
Veronique Declercq, Wim Depelchin (voor verslag). 

Verontschuldigd: Honoré Vandecasteele, Marianne Vandoorne, Geert Depree, Liliane Moeyaert, 
Monique Traen 

1. Vorig verslag 
 
Het vorig verslag wordt goedgekeurd. 
 
Het parkeerprobleem in Stalhille wordt opnieuw aangebracht door Veronique. Is aan 2 kanten van de 
rijweg parkeren niet veiliger? Men moet hierdoor trager rijden.  
Reactie: Als aan 2 kanten geparkeerd wordt, kan groot verkeer (landbouwvoertuigen, openbaar 
vervoer) niet meer passeren. Het is ook verboden om te parkeren aan beide zijden wanneer de 
rijweg te smal wordt hierdoor.  
  

2. Gespreksavond – stand van zaken 
 
Wim Distelmans werd door Karl gecontacteerd. Via e-mail kwam geen reactie maar via facebook 
kwam toch een antwoord. Prof. Distelmans is bereid te spreken voor de gezinsraad Jabbeke. Hij 
vraagt hiervoor 700 euro. Er is nog geen data vastgelegd. 
 
Wanneer: bij voorkeur een vrijdagavond, in VTC Jabbeke, om 19u30. Wim informeert bij Milan 
wanneer de theaterzaal vrij is (zowel Jabbeke als Varsenare), eind oktober/november of begin 
december. Karl zal deze data terugkoppelen aan prof. Distelmans. 
 
Keuze ‘goed doel’: de voorkeur gaat naar een lokaal initiatief maar bij rondvraag wordt geen doel 
gevonden die ook gelinkt kan worden aan de spreker en het thema van de spreekbeurt. 
Enkele mogelijkheden: HEIDEHUIS – palliatief centrum in Sint-Andries, BOVEN DE WOLKEN – 
organisatie die herinneringen maakt voor sterrenkindjes en hun ouders (staat wat in 
tegenstrijdigheid met euthanasie – is tegenstrijdig – wel relevant doel, eventueel voor volgende 
initiatieven), LEIF – organisatie waar prof. Distelmans voorzitter is. 
  
Karl vraagt of prof. Distelmans na het spreken ook een standje wil hebben met boeken en informatie 
over LEIF. Op die manier kunnen de aanwezigen ook nog vragen stellen of meer informatie bekomen.  
 
Praktisch: toegangsticket 5 euro (voorverkoop of aan de deur zelfde prijs), drankje na de voordracht 
aangeboden door de gezinsraad/gemeente, inschrijven via e-mail en inschrijving = OK na betaling. 
 



Flyer wordt opgemaakt wanneer alle informatie gekend is. Promotie via de digitale borden van de 
gemeente, via het infoblad en Wim contacteert de WE40 om ook professionals (zorgverleners) uit te 
nodigen. We zullen een vormingsattest afleveren voor deze voordracht. 
 

3. Subsidiesysteem CR / GZR 
 
Het nieuwe systeem wordt ingevoerd na augustus. De toewijzingen voor volgend subsidiejaar 
verlopen nog volgens het oud systeem. Het nieuwe systeem moet eenvoudiger en objectiever. 
De nieuwe voorzitter van de subsidiecommissie is Jan Pollet (i.p.v. Ilse Vandenbroucke).  
Op dit moment krijgt de gezinsraad ongeveer 750 euro per jaar. 
 
Bedenking: Moet het LOK geen subsidie krijgen als adviesraad? 
 

4. Terugkoppeling: fietsbib? 
 
E-mail Honoré (26/06/2023): “Op de agenda van de gezinsraad van morgenavond staat de 
terugkoppeling van de fietsbib. Dit kwam ook reeds voor onder punt 5 van de vorige vergadering. 
Toen ik heb ik gemeld dat er 2 problemen waren nl. het vinden van een geschikte lokatie en van 
voldoende vrijwilligers om dit te bemannen. Beweging.net zat ondertussen niet stil. Zopas vernam ik 
dat beweging.net ondertussen voldoende vrijwilligers heeft om de fietsbib te bemannen zodat enkel 
nog het vinden van een geschikte lokatie overblijft. Mag ik vragen om dit bij de goedkeuring van het 
verslag als  opmerking te noteren zodat het vinden van de nodige vrijwillegers uit het vorig verslag 
vervalt.” 
 
Het schepencollege is voor het principe van een fietsbib maar er is geen locatie beschikbaar 
(gemeentelijk). Beweging.net kan eventueel een oproep doen naar een geschikte locatie. Aanvragen 
via het infoblad van de gemeente? 
 

5. Varia - Ecobrug Snellegem: 
 

E-mail Honoré (23/06/2023): “Betreffende de vorige vergadering : Er werd aangehaald dat bepaalde 
zogenaamde " sluipwegen " zullen worden afgesloten voor doorgaand verkeer. De laatste tijd is er 
ook sprake van het omvormen van de brug over de autosnelweg naar een "ecobrug" waardoor enkel 
nog fietsers, voetgangers en dieren over de brug zouden kunnen. Geraamde kostprijs: € 1.000.000. 
Vergeet men daarbij niet dat in de onmiddelijke omgeng zich de hondenloopweide, de parking van 
Beisbroek en de school voor buitengewoon onderwijs het  Anker bevinden. Bij het afsluiten van de 
brug zal het verkeer komende uit de richting Snellegem Zerkegem, Bekegem en deels uit Aartrijke via 
de Gistelsteenweg, de Beisbroekdreef en evetueel Zeeweg en Doornstraat moeten rijden om 
genoemde lokaties te bereiken waardoor het verkeer in genoemde straten zal toenemen. Jabbeke 
zou om advies gevraagd worden: is dit reeds gebeurd en zo ja wat is het advies?” 
 
Reactie: De brug over de snelweg is eigendom van stad Brugge dus zij beslissen uiteindelijk wat zal 
gebeuren. De doelstelling is alle verkeer langs de Gistelsteenweg te laten rijden (is dit ideaal?). 
Schepen Storme geeft aan dat op dit moment nog geen advies werd gevraagd aan de gemeente. 
  

6. Volgende data 
 
Dinsdag 29/08/2023 – 19u30 – gemeentehuis (gemeenteraadszaal) Jabbeke 
(dagelijks bestuur) 

 
 


